
Katarzyna Zargbska

Radna Radv Miasta Wloclawek

Wloclau'ek, dnia 17 maja 2021 r
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Marek Woitkowski

Pre zy rle n t M i asta lVltt claw e k

Interpelacja

w imieniu rnieszkanc6w osiedla Poludnie zwracam sig z uprzejm4 prosb4

o naprawE narvierzchni chodnika przy ul. Borowskiei' Aktualnie nawierzchnia jest w ziym

stanie oraz zagra1a bezpieczenstwu uzytkownik6w korz.vstaiqcych z tego chqdnika'

llprzejrnie proszg Pana Prezydenta o poz.ytywne rczpatrzenie powyzszej prosby'

Z powahaniem 
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Katarzyrk Zarghska


